
Van: Jan Borsboom 
Date: di 21 nov 2023 om 12:29 
Subject: URGENT betreft Gegevens delen Watersportverbond en ALV 
To: <info@watersportverbond.nl> 
 
 
Geacht bestuur en Directeur, 
  
Naar aanleiding van het e-mail bericht (19-11-2023) van de heer Mark van Niekerk-
Thie, zou ik antwoord willen hebben op de volgende vragen: 
  
- Met welke derden zijn tot nu toe privacy gevoelige gegevens gedeeld of ter inzage 
gegeven (hierbij inbegrepen NOC/NSF, Sponsors, accountant en overige stake-
holders) 
- Welke gegevensverwerkers hebben toegang tot de van onze leden verstrekte 
gegevens 
- Hoe is geheimhouding hiervan geborgd 
- Bij wie komt de vraag naar koppeling / delen van gegevens vandaan en zijn hieraan 
sancties verbonden. 
  
Een antwoord hierop is dringend vereist om een weloverwogen antwoord te kunnen 
geven aan de commissie (vraagt antwoord voor 23-11-2023). 
   
Naar aanleiding van de Stukken betreffende de ALV 

 In de reglementen wordt uitgebreid geregeld hoe  stemmen voor niet in de 
vergadering (ALV) elektronisch mogelijk is. 
Er is echter nergens vastgelegd dat bij een Gemengde Vergadering uitsluiten 
elektronisch kan worden gestemd, zoals in de afgelopen ALV werd toegepast. 
Deze werkwijze is een ernstige aantasting resp. beperking van de rechten van 
aanwezige vertegenwoordigers van leden. 
Verder bleek dat tijdens de vergadering meerdere aanwezigen niet (tijdig) 
konden inloggen en hun stem uitbrengen. 
Mijn verzoek is dan ook dat aanwezige vertegenwoordigers tijdens de ALV 
hun stem te kunnen uitbrengen d.m.v. de jarenlang gehanteerde methode van 
standaard stemmen (handopsteking). 
Graag verneem ik of op 16 december 2023 weer fysiek gestemd kan worden 
en indien niet welke duidelijke argumenten hieraan ten grondslag liggen. 

 Voor 2024 wordt een contributieverhoging van 7% voorgesteld. Graag 
attendeer ik er op dat de CPI cijfers voor 2023 zijn gebaseerd op nieuwe 
rekenmethoden (gemanipuleerd). 
Het gevolg hiervan is dat of de inflatie/index over 2022 te hoog is of over 2023 
optimistisch.  De cijfers over de maanden september en oktober laten een 
dalende tendens zien, met 
name door de daling van de energieprijzen. De voorgestelde 
contributieverhoging kan dan ook gezien worden als een sigaar uit eigen 
doos.  
Waar met name oudere leden de tering naar de nering moeten zetten (lees 
bezuinigen), lijkt het mij verstandig dat ook het Watersportverbond zich richt 



op kostenbesparing en beheersing 
van de contributiestijging. 

 Ofschoon niet met name vermeld in de agenda resp. activiteiten, was het 
initiatief van de bijeenkomst “Belangenbehartiging” een prima initiatief. Helaas 
ging door miscommunicatie deze bijeenkomst ter ziele. 
De keuze voor elektronische sessies in 2024 die hieruit voortvloeide lijkt een 
duidelijk signaal voor het verder afstand nemen van het Watersportverbond 
met de leden (verenigingen) en getuigt van een foute richting van 
professionalisering. Elektronische sessies munten doorgaans niet uit in open 
discussies over bij leden levende, belangrijke onderwerpen.  

Ik betreur het feit dat ik op punten kritisch ben in mijn reactie, maar heb tot op heden 
het belang van het Watersportverbond kunnen/willen verdedigen naar onze 
verenigingsleden. 
Goede initiatieven voor met name de recreatiewatersport zijn de kurk waarop de 
samenhang tussen onze vereniging en het watersportverbond drijft en onze leden 
motiveert om lid te zijn van ons verbond. 
  
Uw reactie op dit bericht, in het bijzonder het eerste onderwerp, tegemoet ziende, 
  
Met vriendelijke groet, 
  
J.G.J. Borsboom 
Algemeen Penningmeester Zaanlandsche Zeil Vereeniging 
 


